



SAINT-CLOUD (FRA), 29th September 2017
QATAR ARABIAN TROPHY DES POULICHES
 Gr. I PA - 3 year old fillies - 2,000m - € 100,000

EASTER DE FAUST HAS THE MAKINGS OF A CHAMPION

EASTER DE FAUST A TOUT D'UNE GRANDE



 Highly esteemed by her trainer, Élisabeth Bernard, **Easter de Faust** (Mahabb) hit the board on her debut in August, before just missing out on the line, not long ago in the Prix Nevada II (Gr. III PA). At Saint-Cloud, she did not let the opportunity to win the Qatar Arabian Trophy des Pouliches (Gr. I PA) pass her by. **Joudh** (Mahabb), the hot favourite, finished well but came too late. The race lacked pace, and there were some hard luck stories amongst the runners.

 Très estimée par son entraîneur, Élisabeth Bernard, **Easter de Faust** (Mahabb) n'avait pas manqué ses débuts au mois d'août avant de se faire coiffer sur le poteau récemment, dans le Prix Nevada II (Gr. III PA). À Saint-Cloud, elle n'a pas laissé passer l'occasion de s'imposer dans le Qatar Arabian Trophy des Pouliches (Gr. I PA). **Joudh** (Mahabb), la grande favorite, a bien fini mais trop tardivement. L'épreuve a manqué de train et il faudra revoir certaines concurrentes.

QATAR ARABIAN TROPHY DES POULICHES



A SMART TURN OF FOOT

You didn't want to be too far off the pace in this edition of the Qatar Arabian Trophy des Pouliches. The race began half way down the straight. Easter de Faust pulled clear down the center of the track to win by over two lengths.

After the race, Élisabeth Bernard, clearly emotional, opened up about this Sheail Bin Khalifa Al Kuwari owned filly: *"She is a very good filly, who has confirmed everything that we thought of her. A lot of athletes suffer from setbacks, and she has had a few problems. This win will obviously bring a lot of pleasure to her connections. She has finally come into herself"*.

GÉRARD AND JEAN-PAUL LARRIEU'S FANTASTIC DAY

Gérard Larrieu bred Easter de Faust along with his brother Jean-Paul. He commented after the race: *"She has shown that she is a first class filly. She disappointed us a little last time out, when she was keen in front. She is a classy filly. The dam was bred at our stud, and we bought the grand dam around thirty years ago. She was the first Arabian mare that I bought for a significant sum"*. Gérard Larrieu also bought **Prontamente** (More than Ready), the smart winner of the Prix Victrix. And, on the same day at Saint-Cloud, **Rodess du Loup** (Dahess) finished second in the Qatar Arabian Trophy des Poulains (Gr. I PA). After having been bought as a foal from Jean-Marc Saphores, Rodess du Loup was raised at Haras de Saint-Faust, under the supervision of Jean-Paul Larrieu, as was Easter de Faust.

LA RÉVÉLATION

Il ne fallait pas être loin dans cette édition du Qatar Arabian Trophy des Pouliches. La course s'est décantée à mi-ligne droite. Easter de Faust est venue nettement créer la différence en pleine piste pour s'imposer de plus de deux longueurs.

Après la course, Élisabeth Bernard, visiblement émue, nous a confié au sujet de cette représentante de Sheail bin Khalifa Al Kuwari : *« C'est une très bonne jument qui confirme tout le bien qu'on pense d'elle. Beaucoup d'athlètes peuvent avoir des incidents de parcours et elle a eu quelques problèmes. Ce succès fait évidemment très plaisir à tout son entourage. Elle se révèle enfin »*.

LA BELLE JOURNÉE DE GÉRARD ET JEAN-PAUL LARRIEU

Gérard Larrieu a élevé Easter de Faust avec son frère Jean-Paul. Il nous a expliqué après la course : *« Elle confirme qu'elle est une très bonne pouliche. Elle nous avait un peu déçus en dernier lieu, en tirant et en allant devant. C'est une pouliche de classe. La mère est née chez nous et nous avons acheté la grand-mère il y a une trentaine d'année. C'était la première jument arabe pour laquelle j'avais dû sortir un vrai budget »*. Gérard Larrieu a par ailleurs acheté **Prontamente** (More than Ready), bonne lauréate du Prix Victrix. Et ce jour-là à Saint-Cloud, **Rodess du Loup** (Dahess) s'est classé deuxième du Qatar Arabian Trophy des Poulains (Gr. I PA). Après avoir été acquis foal chez Jean-Marc Saphores, Rodess du Loup a grandi au haras de Saint-Faust, sous la férule Jean-Paul Larrieu, comme Easter de Faust.

QATAR ARABIAN TROPHY DES POULICHES

THE NIECE OF HAVE FUN

Easter de Faust comes from the same maternal family as Rajeh, who a few minutes previously had won the Qatar Arabian Trophy des Poulains, that of **Nevada II** (Djanor). Easter de Faust is the most successful offspring of **Ayisha de Faust** (Al Sakbe), a daughter of **Gabie de Carrère** (Manganate), who was third in the Prix du Sultanat d'Oman. Gabie de Carrère produced **Have Fun** (WF High Voltage), winner of the Derby Trial Stakes (Gr. II PA), and **Rainbow de Faust** (Darike), third in the Emirates Arabian International Stakes (Gr. II PA). The third dam, **Nerva du Cassou** (Baroud III), produced **Elios de Carrère** (Manganate) and **Nizam** (Amer), winner of fifteen races, including the President Cup and the Emir's Sword (Gr I PA). **Danie du Cassou** (Dahr), a daughter of Nerva du Cassou, who produced another champion, **Dahess** (Amer), a 28 time winner, including three reprisals of the Zaabeel International Stakes (Gr. I PA) at Newbury.

LA NIÈCE D'HAVE FUN

Easter de Faust est issue de la même souche maternelle que Rajeh, lauréat quelques minutes plus tôt du Qatar Arabian Trophy des Poulains, celle de **Nevada II** (Djanor). Easter de Faust est le meilleur produit d'**Ayisha de Faust** (Al Sakbe), une fille de **Gabie de Carrère** (Manganate), qui se classa troisième du Prix du Sultanat d'Oman. Gabie de Carrère a produit **Have Fun** (WF High Voltage), lauréat des Derby Trial Stakes (Gr. II PA), et **Rainbow de Faust** (Darike), troisième des Emirates Arabian International Stakes (Gr. II PA). La troisième mère, **Nerva du Cassou** (Baroud III), a produit **Elios de Carrère** (Manganate) et **Nizam** (Amer), lauréat de quinze courses dont la President Cup et l'Émir's Sword (Gr I PA). **Danie du Cassou** (Dahr), une fille de Nerva du Cassou, a produit un autre champion, **Dahess** (Amer), vainqueur à vingt-huit reprises, dont trois fois les Zaabeel International Stakes (Gr. I PA) de Newbury.

	TIDJANI
TAHAR DE CANDELON	PEHRXYLLA IBN XELIO
MAHABB	JAF ORPHATYN
JOYZELL	YFS ALMOND JOY
EASTER DE FAUST (F3)	KESBEROY
AL SAKBE	MORGANE DE PIBOUL
AYISHA DE FAUST	MANGANATE
GABIE DE CARRÈRE	NERVA DU CASSOU


QATAR ARABIAN TROPHY DES POULICHES

Gr. I PA - 3 year olds - Fillies - 2,000m - € 100,000

1st EASTER DE FAUST (56) F3

Mahabb & Ayisha de Faust
 Owner: S. Bin Khalifa Al Kuwari
 Breeder: Chantilly Bloodstock Agency
 Trainer: Mrs J.-F. Bernard
 Jockey: C. Soumillon



Breaked and Pre-trained at
HARAS DU SAUBOUAS
 www.saubouas.com
 Breaking - Pre-training - Breeding - Care
 Paul Basquin : +33 6.62.04.13.45



Né et élevé au
HARAS DE SAINT FAUST
 Larois (64) - +33 (0)5 59 83 05 16
 contact@haras-saintfaust.com

2nd AL GHASHAMIYA (56) F3

Général & Nefertarie
 Owner: Al Shaqab Racing
 Breeder: H.E. Sheikh J. Bin Hamad Al Thani
 Trainer: T. Fourcy - Jockey: J. Augé

Général

Stationné au Haras du Grand Courgeon
 Tél: 02 41 93 39 04



3rd NAJAH (56) F3

Munjiz & Dahwa
 Owner: Yas Horse Racing
 Breeder: H.H. Sheikh M. Bin Zayed Al Nahyan
 Trainer: F. Sanchez
 Jockey: J.-B. Eyquem

Other runner(s) in finishing order: Joudh, Anouf, Herrmin, Al Naama, Belqees, Djahab, Ajaayib, Siya & Ashraq. All ran (12). (Turf) 2'23"89. Distances: 2 1/2 - 1 1/2 - NEK.